

**MDHHS သည် ပြည်နယ်၏ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းဆိုင်ရာ
မျှတသောမဟာဗျူဟာကိုမြှင့်တင်ရန်အတွက် မတ်လ ၁ ရက်မှစ၍
အစီအစဉ်အသစ်ကိုကြေငြာခဲ့သည်။
ကျန်းမာရေးစင်တာများသည်ယခုအပတ်တွင် လုံခြုံထိရောက်သော COVID-
19 ကာကွယ်ဆေးကိုလက်ခံရရှိပါလိမ့်မည်**

ချက်ချင်းထုတ်ပြန်ရန်။ ။ ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၅ ရက်နေ့

ဆက်သွယ်ရန်: Lynn Sutfin, 517-241-2112

LANSING, Mich - မီချီဂန် ကျန်းမာရေးနှင့်လူသားဝန်ဆောင်မှုများဌာန (MDHHS)သည် မီချီဂန်ဒေသခံများအတွက် လုံခြုံထိရောက်သည့် COVID-19 ကာကွယ်ဆေးကို ပိုမိုရရှိနိုင်စေရန်အတွက် ပြည်နယ်၏ မျှတသောမဟာဗျူဟာအစီအစဉ်အသစ်ကို ယနေ့တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။

"ပြည်နယ်ရဲ့မျှတတဲ့မဟာဗျူဟာကို တိုးတက်စေဖို့နဲ့ ထိခိုက်လွယ်သည့် မီချီဂန်ဒေသခံများအတွက် ကာကွယ်ဆေးပိုမိုထိုးနှံနိုင်စေရန် အကူအညီပေးမည့် ခြေလှမ်းသစ်ကို ကြေညာရမှာ အရမ်းကိုစိတ်လှုပ်ရှားမိပါတယ်" ဟု ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအလုပ်အမှုဆောင်ချုပ်နှင့်ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ဒုတိယအမှုဆောင်ချုပ်ဖြစ်သည့် ဒေါက်တာ Joneigh Khaldunက ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ "

စွန့်စားမှုများသည် စိုက်ပျိုးရေးအခြေအနေများရှိအလုပ်သမားများသည် ဤကူးစက်ရောဂါ ကြောင့် များစွာဆိုးကျိုးသက်ရောက်ခဲ့သည်။ မသန်စွမ်းသူများ ၊ ဝင်ငွေနည်းသူများ ၊ လူမျိုးကွဲများနှင့် တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများအပါအဝင် ထိခိုက်အလွယ်ဆုံး ကျွန်တော်တို့ရဲ့ မီချီဂန်ဒေသခံတစ်ယောက်ချင်းစီအတွက် ကာကွယ်ဆေးရရှိနိုင်ရန် အတားအဆီးများကို ဖယ်ရှားဖို့လိုအပ်တယ်ဆိုတာကိုလည်း ကျွန်တော်တို့ သိထားပါတယ်။ ဒီလုပ်ဆောင်ချက်တွေက

ပြည်နယ်တစ်ဝှမ်းရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖက်ဒရယ်အရည်အချင်းပြည့်မီသောကျန်းမာရေးစင်တာများတွင် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံနိုင်ရန်နှင့် ထိုးနှံခွင့်ရရှိနိုင်စေရန် အတားအဆီးများကို ဖယ်ရှားပေးနေသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ထောက်ပံ့သူများကို ဦးစားပေးခွဲတမ်းနှင့် ထိုးနှံပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ အသက် ၁၆ နှစ်အထက် မိချိန်ပြည်သားများ၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ကို တတ်နိုင်သမျှအမြန်ဆုံး မျှတစွာကာကွယ်ဆေးထိုးပေးရေးဆိုတဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ပန်းတိုင်ကို ရှေ့ဆက်လျှောက်နေကြလို့ ဒီမဟာဗျူဟာက အရေးကြီးပါတယ်။"

ချက်ချင်းစတင်ခြင်း၊ CDC နှင့် ရောဂါခုခံအားလက်တွေ့လုပ်ဆောင်ရေး အကြံပေးကော်မတီ၏ အကြံပြုချက်များနှင့်အညီ ကူးစက်လွယ်သည့်အရာများနှင့် ပုံမှန်ထိတွေ့လုပ်ကိုင်နေရသည့် ရင်ခွဲရုံလုပ်သားများကို အဖွဲ့1A တွင်သတ်မှတ်၍ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးမည်ဖြစ်သည်။ ဖြည့်စွက်ချက်၊ ၄၁ ပြည်နယ်တဝှမ်းရှိ ဖက်ဒရယ်အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျန်းမာရေးစင်တာများ သည် အသက် ၆၅ နှစ်အထက် လူတစ်ဦးတစ်ယောက်ဆီတိုင်းကို ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံကူညီပေးနိုင်စေရန် ကာကွယ်ဆေးကို ခွဲတမ်းနှင့်စတင်ရရှိကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ လူမျိုး၊ ဒေသ၊ ဆေးဖိုးငွေပေးချေနိုင် မပေးချေနိုင်တို့နှင့် မသက်ဆိုင်စေရဘဲ လူတိုင်းကို အရည်အသွေးမြင့်၊ ဈေးသက်သာပြီး သင့်လျော်သည့်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုကိုပေးနိုင်ရန်အတွက် အဆိုပါ လူထုကျန်းမာရေးစင်တာများကို ဆေးဘက်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုပေးသည့်နေရာများတွင် ထားရှိမှာဖြစ်ပါတယ်။

လက်ရှိအချိန်တွင် အသက် ၆၅ နှစ်နှင့်အထက် ပြည်နယ်တစ်ဝှမ်းရှိလူတိုင်းသည် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခံရန် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသည်။ ပြည်နယ်အနှံ့ကာကွယ်ဆေးရရှိနိုင်ရေးအတားအဆီးများကို ဖယ်ရှားရန်တိကျသည့်အစီအစဉ်ရှိသည့် ထောက်ပံ့ပေးသူများမှ အသက် ၆၀ နှင့်အထက်လူတိုင်းသည်လည်း ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခွင့်ကို တောင်းဆိုခွင့်ရှိပါသည်။

ထို့အပြင် စားနပ်ရိက္ခာပြုပြင်ထုတ်လုပ်ရေးနှင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းခွင်များတွင်အလုပ်လုပ်နေကြသည့် ၇၉၀၀၀ သော မိချိန်နယ်သားများကို မတ်လ ၁ ရက်နေ့မှစ၍ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးပါမည်။ ၎င်းအစီအစဉ်သည် မိချိန်အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည့် စားသောက်ကုန်နှင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်သားများအတွက် ကျန်းမာရေးနှင့်လုံခြုံရေးကို သေချာစေမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်နယ်၏ စားသောက်ကုန်ဖြန့်ဖြူးရေးကို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်နိုင်စေရန် ကူညီပေးမည်ဖြစ်သည်။

အသက် ၁၆ နှစ်နှင့်အထက် **မီချီဂန်ဒေသခံများ၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းအတွက် တတ်နိုင်သမျှအမြန်ဆုံး ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရေး ပြည်နယ်မဟာဗျူဟာ** ကို MDHHS မှ မကြာသေးမီက ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ အဆိုပါမဟာဗျူဟာတွင် အောက်ပါအခြေခံမှုများက လမ်းညွှန်ပေးထားပါသည်။

- မီချီဂန်ဒေသခံ အားလုံးတွင် ကာကွယ်ဆေးကို မျှတစွာရယူပိုင်ခွင့်ရှိသည်။
- ကာကွယ်ဆေးအစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်းနှင့်ဖြန့်ဖြူးခြင်းကို ဒေသနှင့်ပြည်နယ်အစိုးရအပါအဝင် လူထုနှင့် ပုဂ္ဂလိကအကျိုးဖက်များမှ တက်ကြွစွာပါဝင်လုပ်ရှားနေကြပြီး သမိုင်းဝင်လူနည်းစုများမှ ခေါင်းဆောင်များ၏ ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အတွေ့အကြုံများပေါ်တွင် မူတည်ရေးဆွဲထားခြင်းဖြစ်သည်။
- လူထုယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ရန်အတွက် ဆက်သွယ်မှုတိုင်းသည် ပွင့်လင်းမြင်သာမှု၊ တိကျမှု၊ လူထုနှင့်မကြာခဏဆက်သွယ်မှုများရှိသည်။
- အချက်အလက်များကို မျှတမှု၊ တိုးတက်မှုစောင့်ကြည့်ခြင်းနှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်ချရန် လမ်းညွှန်မှုများကိုမြင့်တင်ရာတွင် အသုံးပြုထားသည်။
- လူသားအရင်းအမြစ်ဝန်ထမ်းများ၊ အချိန်တိုအတွင်းအကျိုးဖြစ်ထွန်းခြင်းနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် အရည်အသွေးတိုးတက်မှုများက မဟာဗျူဟာအုတ်မြစ်ချခြင်းကို မောင်းနှင်ပေးပါသည်။

ကာကွယ်ဆေးဦးစားပေးခြင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်အသစ် ကို မီချီဂန်၏ COVID-19 ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် တွေ့နိုင်ပါသည်။

ယခုရောဂါဖြစ်ပွားနေစဉ်အတွင်း သတင်းအချက်အလက်များသည် လျှင်မြန်စွာပြောင်းလဲနေပါသည်။ နောက်ဆုံးရ သတင်းအချက်အလက်များကို

Michigan.gov/Coronavirusနှင့်CDC.gov/Coronavirus တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ COVID-19 ကာကွယ်ဆေးအကြောင်း ပိုမိုသိရှိလိုပါက Michigan.gov/COVIDVaccine တွင် သွားရောက်လေ့လာနိုင်ပါသည်။

###